

**INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA
TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER**



Am Internationalen Seegerichtshof 1, 22609 Hamburg, Germany
Tel: 49 (40) 3560 7272 Fax: 49 (40) 3560 7275
e-mail vorbeck@itlos.org

REF.-NO. AV 2019/23/VACANCY

The International Tribunal for the Law of the Sea presents its compliments to the Permanent Missions to the United Nations of States Parties to the United Nations Convention on the Law of the Sea and has the honour to inform the Permanent Missions of the following vacant position at the Registry of the Tribunal:

**Deputy Registrar
of the International Tribunal for the Law of the Sea (D-2)**

It would be appreciated if the attached vacancy notice could be disseminated through the Permanent Missions.

The International Tribunal for the Law of the Sea avails itself of this opportunity to renew to the Permanent Missions to the United Nations of States Parties to the United Nations Convention on the Law of the Sea the assurances of its highest consideration.



**INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA
TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER**



Am Internationalen Seegerichtshof 1, 22609 Hamburg, Germany
Tel: 49 (40) 3560 7272 Fax: 49 (40) 3560 7275
e-mail vorbeck@itlos.org

REF.-NO. AV 2019/23/VACANCE DE POSTE

Le Tribunal international du droit de la mer présente ses compliments aux missions permanentes auprès de l'Organisation des Nations Unies des Etats Parties à la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer et a l'honneur d'informer les missions permanentes de la vacance du poste suivant au Greffe du Tribunal :

Greffier adjoint du Tribunal international du droit de la mer (D-2)

Le Tribunal saurait gré aux missions permanentes de bien vouloir faire diffuser cet avis.

Le Tribunal international du droit de la mer saisit cette occasion pour renouveler aux missions permanentes auprès de l'Organisation des Nations Unies des Etats Parties à la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer les assurances de sa très haute considération.



**INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA
TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER**



**VACANCY ANNOUNCEMENT FOR THE POST OF DEPUTY REGISTRAR OF THE
INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA**

Election: The Deputy Registrar is elected by the Tribunal from among candidates nominated by its judges for a term of five years. He/she may be re-elected.

Functions: The duties of the Deputy Registrar are specified in the Rules of the Tribunal, especially in article 37 thereof.

Qualifications and experience:

- Excellent knowledge of the jurisprudence and procedure of the Tribunal.
- Knowledge of the United Nations system, diplomacy or the work of international organizations.
- A minimum of 15 years of professional experience in the practice of public international law, law of the sea or international dispute resolution.
- Progressively responsible managerial experience including in administrative work, preferably in a judicial institution or an international organization, and proven supervisory abilities in a multilingual and multicultural environment.

Education: Advanced university degree (Master's degree or equivalent) in law, with a specialization in public international law, preferably in law of the sea or settlement of disputes.

Languages: English and French are the two official languages of the Tribunal. An excellent command of both languages is required. Knowledge of the German language would be an additional asset.

Remuneration: The salary is applicable at the level of D-2 under the United Nations common system, tax-free with United Nations benefits and allowances.

Applications: Applicants should send their expression of interest by e-mail to the Registrar of the Tribunal, indicating the vacancy announcement number.

Applicants are requested to complete a Personal History Form (P.11 form), which can be found on the Tribunal's website at www.itlos.org and to write a cover letter. Both documents should be saved in PDF format and sent to the following e-mail address:
personnel@itlos.org

Deadline for applications: 15 December 2019

Only applicants nominated by Judges will be contacted.

**INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA
TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER**



**AVIS DE VACANCE DE POSTE
GREFFIER ADJOINT DU TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER**

Election : Le Greffier adjoint est élu par le Tribunal pour un mandat de cinq ans parmi les candidats proposés par ses juges. Il est rééligible.

Fonctions : Les fonctions du Greffier adjoint sont définies dans le Règlement du Tribunal, en particulier à l'article 37.

Qualifications et expérience :

- Excellente connaissance de la jurisprudence et des procédures du Tribunal.
- Connaissance du système des Nations Unies, de la diplomatie ou des travaux des organisations internationales.
- Au moins 15 ans d'expérience professionnelle de la pratique du droit international public, du droit de la mer ou du règlement des différends internationaux.
- Expérience de direction, notamment des fonctions administratives, acquise à des degrés de responsabilité de plus en plus élevés, de préférence dans une institution judiciaire ou une organisation internationale, et aptitude avérée à la supervision dans un environnement multilingue et multiculturel.

Formation : Diplôme universitaire en droit du niveau du master avec spécialisation en droit international public, de préférence droit de la mer ou règlement des différends.

Langues : Le français et l'anglais sont les deux langues officielles du Tribunal. Une excellente maîtrise des deux langues est requise. La connaissance de l'allemand est un atout.

Rémunération : Le traitement applicable est celui de la classe D-2 dans le régime commun des Nations Unies. Il est exonéré d'impôt et assorti des prestations et indemnités des Nations Unies.

Candidatures : Les candidats postuleront par courrier électronique adressé au Greffier du Tribunal en indiquant le numéro de l'avis de vacance de poste.

Les candidats sont invités à remplir la notice personnelle (formulaire P.11), disponible sur le site Web du Tribunal à l'adresse www.tidm.org, et à rédiger une lettre de motivation. Les deux documents devront être sauvegardés au format PDF et envoyés à l'adresse électronique suivante : personnel@itlos.org.

Date limite de candidature : 15 décembre 2019.

Seuls seront contactés les candidats proposés par des juges du Tribunal.